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De fractie van SGP heeft de volgende vraag ingediend:  
 
Wij zijn benieuwd naar de stand van zaken van het verbod op varend ontgassen. Hoe is het met de 
naleving van dit verbod? Landelijk is er bij het spreken over de invoering van een verbod veel 
aandacht geweest voor ontgassingsinstallaties op aangewezen plekken (kegelligplaatsen). Wordt hier 
in de provincie Utrecht ook aan gewerkt?  
 
 


